
 

 

 

 

 

INTRODUCTIE  

Tijdens de ALV op 2 oktober 2019 stellen wij graag drie nieuwe beoogde bestuursleden aan 
jullie voor. Wij hebben ze alvast aan een klein vragenvuurtje onderworpen, zodat jullie weten 
wie je straks voor je hebt.  

Groet vanuit het Bestuur, 

Nils Mulder 

WIE BEN JE? 

 

Naam: Dennis Vogel 

Beroep: Relatiemanager Zakelijk bij Rabobank 

Myralid sinds: Ouderlid sinds 2013 

Beoogde bestuursfunctie: Penningmeester, lid Algemeen en 
Dagelijks Bestuur 

 

Naam: Marjon Bloemkolk 

Beroep: Marketingstrateeg 

Myralid sinds: Ouderlid sinds 2015  

Beoogde bestuursfunctie: Voorzitter Communicatie en Organisatie, 
lid Algemeen en Dagelijks Bestuur 

 

Naam: Therese Jansen 

Beroep: Gezin en vrijwilliger 

Myralid sinds: 2010 

Beoogde bestuursfunctie: TC Senioren, lid Algemeen Bestuur 

WAT DOE JE IN HET DAGELIJKS LEVEN?  

Dennis: Ik adviseer middelgrote bedrijven over hun financieringsbehoeften. Ik ben sinds 
twee jaar actief bij Myra als Barcoördinator op de zaterdagen. Ik woon in Aalsmeer, ben 
getrouwd met Bianca en vader van Thijmen, Fenne en Lieke. 

Marjon: Ik ben bezig met het opzetten van mijn eigen adviesbureau dat zich focust op 
organisatieontwikkeling en verandermanagement. Ik ben getrouwd met Jaap en moeder van 
Bo en Mick en kadozoon Sem). Bij Myra ben ik vorige seizoenen actief geweest als 
Barcoördinator op zaterdag en als coördinator bij het Jeugdbestuur.  



 

 

 

 

 

Therese: Ik ben getrouwd met Lasse, moeder van drie kinderen en run het gezin thuis. 
Daarnaast loop ik al een aantal jaren mee bij Myra als vrijwilliger. Sinds 2011 ben ik 
categorieleider Meisjes EF en heb vervolgens de verschillende categorieën (ABCD) 
doorlopen als categorieleider. Daarnaast regel ik ook het zaalhockey (alles behalve de 
competitie) voor alle teams. 

WIE HOCKEYT ER BIJ JULLIE THUIS? 

Marjon: Ik heb zelf een blauwe maandag gehockeyd op mijn 13e, maar bij ons thuis 
overheerste vroeger de liefde voor tennis. Nu hockeyen mijn dochter Bo en zoon Mick bij 
Myra. 

Therese: Ik ben begonnen met hockeyen bij HIC en ben daar ‘opgegroeid’. Zo rond mijn 23e 
ben ik gestopt omdat ik het op dat moment wat minder leuk begon te vinden. Maar het begon 
op een gegeven moment toch weer te kriebelen. In 2010 heb ik mij daarom aangemeld bij 
het Myra veteranen team. Een jaar later, 2011, zijn mijn twee dochters Lara en Maike er 
gaan hockeyen en dat doen zij nog steeds. 

Dennis: Ik heb zelf nooit gehockeyd, maar mijn zoon Thijmen en dochter Fenne beoefenen 
de sport met veel plezier.  

WAAROM WIL JE EEN BESTUURSFUNCTIE BEKLEDEN?  

Therese: Vrijwilliger zijn bij een sportclub is mij met de paplepel ingegeven. Mijn ouders 
waren beiden actief vrijwilliger bij de hockeyvereniging waar ik ben opgegroeid. Na een 
aantal jaren categorieleider te zijn geweest, vind ik het een leuke uitdaging om nu in het 
bestuur mee te denken over het senioren breedte beleid. Door op dit niveau bij te dragen 
hoop ik een positief verschil te maken voor de senioren/veteranen van onze club. 

Dennis: De afgelopen jaren heb ik gezien dat er door veel mensen hard gewerkt wordt om 
alles in goede banen te leiden. Ik draag graag mijn steentje bij om de continuïteit en kwaliteit 
van de club te waarborgen zodat onze kinderen en toekomstige leden met veel plezier 
kunnen blijven hockeyen bij Myra.   

Marjon: Wij komen allemaal graag op de club, Jaap en ik beiden als vrijwilliger en 
enthousiaste ouders en de kids om te spelen. Mijn carrièreswitch viel samen met de 
gesprekken die ik met verschillende bestuursleden had over het lange termijn beleid en de 
organisatie. Het past nu om nog wat meer ‘vrijwillige tijd’ aan de club te geven. Ik vind het 
leuk om organisaties te adviseren bij het uitvoeren van hun missie – en vanaf de zijlijn 
verander je doorgaans vrij weinig J 

WAT HOOP JE DIT SEIZOEN, EN OP LANGERE TERMIJN, VOOR ELKAAR TE 
KRIJGEN IN DIE ROL?  



 

 

 

 

 

Dennis: Ik wil ervoor zorgen dat Myra een financieel sterke club is en blijft en alle 
betrokkenen daar een duidelijk inzicht in bieden. Verder wil ik daar waar mogelijk dingen 
optimaliseren. Financiële afspraken verhelderen en bijbehorende processen gesmeerd 
laten lopen. Al die dingen hebben enorme invloed op het functioneren van de vereniging en 
daar wil ik graag bij helpen.   

Marjon: Uit het ledenonderzoek en de strategiesessies van het bestuur en vrijwilligers, is 
een aantal aandachtspunten/ambities naar voren gekomen. Die gaan we verder uitwerken 
in concrete verbeteringen in de organisatie (denk bijvoorbeeld aan de samenwerking tussen 
commissies) en in een relevante activiteitenkalender korte en lange termijn. Vervolgens wil 
ik meer structuur en prioriteit aanbrengen in wat we aan wie via welk kanaal op welk tijdstip 
vertellen. 

Communicatie is een ‘big hairy beast’! Iedereen vindt er wat van, en vaak wordt 
aangenomen dat communicatie een taak is die door één of meer aangewezen personen 
uitgevoerd kan worden. Maar het is een continu proces waar iedereen onderdeel van is. Ik 
wil vanuit het bestuur de vereniging helpen met een betere onderlinge dialoog. Het is niet 
altijd makkelijk om jouw intentie en boodschap helder over te brengen op je ontvangers of 
effectief feedback te geven. Hopelijk kan ik daarbij helpen.  

Therese: Eén van de ambities van de vereniging is om meer aandacht te besteden aan het 
ledenbehoud en ledentevredenheid. Dat is immers cruciaal voor het voortbestaan van Myra 
en ook voor het plezier van de leden. Ik wil de dialoog met de teams intensiveren, zodat we 
precies weten wat er speelt en daarop kunnen acteren met relevante activiteiten. Verder 
gaan we bedenken hoe we de overstap van senioren naar veteranen kunnen versoepelen. 
En uiteraard willen we ook graag nieuwe leden werven. Kortom; genoeg punten om mee 
aan de slag te gaan. 

HEB JE EEN BOODSCHAP VOOR DE MYRALEDEN?  

Marjon: Myra staat of valt bij leden, ouders en sponsoren die een stapje extra willen zetten. 
Op welke manier dan ook. De uitdaging is dat we plezier met prestatie willen combineren en 
daarbij iedereen tevreden willen houden. Daar hebben we veel kennis, tijd, energie maar 
vooral ook onderling begrip en respect voor nodig. En als je vindt dat het beter kan – we 
kunnen alle hulp gebruiken! Meld je aan via vrijwilligers@hvmyra.nl 

Therese: Myra is een superleuke vereniging en het is belangrijk dat leden en ouders zich 
betrokken voelen bij de club, zich ook als vrijwilliger inzetten. Als we het samen doen met 
veel positieve energie komen wij een heel eind! 

Dennis: Ik kijk er naar uit om mij in deze rol in te zetten voor de club. Mocht je zelf jouw 
steentje bij willen dragen, laat dat dan vooral weten! We zijn altijd op zoek naar enthousiaste 
leden die iets kunnen betekenen voor de club. 

 



 

 

 

 

 

 


